
Borgermøde !
Lørdag 16.november.
kl. 14.00:
1) Bjarne Ottesen om Smagen af Endelave og de 231.000.- kr. til et 
produktionskøkken.

2) Danna forklarer hvad det betyder når vi sammen med Horsens 
Kommune skal lave en ny Lokalplan.

3) ”Dark Sky”, hvad er det og hvad betyder det for Endelave hvis vi søger 
om Dark Sky status?

4)  Øvre fredningen. Hvem vedligeholder vejen? Hvorfor er der ingen eller
dårlig skiltning om forbud: telt lejr, autocampere, kørsel uden for afmærket
vej åben ild osv. Skal vi ensrette hele eller dele af året for at undgå 
udvidelse af vejen?

5) Havnen, hvad sker der, hvornår? Jørgen Havnefoged

6) Status på samarbejdet med Horsens Kommune om implementering af 
SFU-planen, den om turisme på Endelave.

En kort pause hvor der serveres kaffe og kage.

Resten af eftermiddagen helliges færgen. Vi lægger resultaterne fra 
sommerens spørgeundersøgelse frem og diskuterer forskellige 
løsningsmodeller.  Hvor er kommunen med den nye færge?? Hvad gør vi 
med de mange aflysninger? Færgen er udsolgt og alligevel er der flere 
pladser ledige når færgen sejler. +++
Sammen finder vi de løsninger bestyrelsen skal foreslå for 
Færgedialogmødet som finder sted den mandag den 25.november.


